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Art : Styrelsemöte  

Plats:  Strandstugan (utomhus) 

Närv:  Tony Hjortsberg 
Eira Hallikainen 
Stefan Arvidsson 

 Andreas Eriksson-Sik  Frånv. Oliver Vollert 
 Eva Larsson          Karina Kramps 
  

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Dagordning  

 Upplästes och godkändes. 

§ 3 Val av sekreterare 

 Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 

§ 4 Val av justerare 

 Till att justera dagens protokoll valdes Eira Hallikainen. 

§ 5 Föregående mötes protokoll 

Gicks igenom, betongelementet som är ilagt vid båtbryggan blev inte riktigt rätt. Vi får göra om 
och göra rätt. Det finns nu en dokumentation för brunnarna och hur dom fungerar. BESLUTADE 
att ta upp frågan om ” stora backen” på årsmötet. Datum för Loppis ändrad till 20/7 och Grillkväll 
ändrad till 3/8. 

 

§ 6 Ekonomi  

 Är fortfarande god. Det diskuterades om att vattenavgiften kanske kommer att behöva höjas. 

§ 7 Arbetsgrupper 

 Bryggor: Är iordninggjorda. 

Parkområde: Ny rutschkana är inköpt då den gamla var trasig. Basketkorgen ska monteras ned 
och renoveras. Det behövs nya siffror till Boulebanan. Antero fortsätter tills vidare att klippa 
gräset. 

Brunnar: Det är monterat en dränkbar pump vilket resulterat i att ingen fysisk person behöver fixa 
med att spola brunnen. Det sköts ”automatiskt”. En vattenmätare är inkopplad av kommunen för 
att mäta hur mycket vatten vi i fäxhult använder. Det finns nu en kran på utsidan av brunnshuset 



vid ev. vattenbrist hos enskild fastighetsägare. Vattenanalys är gjord på båda brunnarna, 
resultatet var godkänt utan några större anmärkningar. Ett komplett resultat finns på hemsidan. 

Vägar: Stora backen diskuterades, Kvarnelind tycker inte att det är nån panik just nu. Denna fråga 
tar vi upp på årsmötet. 

Trivsel: Vi behöver dörrar till vedförrådet. 
Trivselkväll 3/8. Loppis 20/7.  
 
Hemsidan: - 

Grannsamverkan: Har varit en träff, Eva tar reda på vad som diskuterades. 

 

§ 8 Kommande aktiviteter  

 Årsmöte 9/6-24 kl.10.00 i Strandstugan 
 Stora backen 
 Trädfällning 
 Styrelsens förslag till årsmötet: vill höja arbetsdagspengen med 50:-/tillfälle. (till 300:-) 
 
§ 9 Övriga frågor  

Tony och Bettan avsäger sig ordnandet av midsommarfirande. Tony skickar ut en förfrågan till 
medlemmarna om att någon kan/vill ta över denna trevliga tradition. 
 

§ 10 Nästa möte  
 Nästa styrelsemöte är den 9/6-24 efter årsmötet. Konstituerande möte. 
 
§ 11 Mötets avslutning 
 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Svenljunga 2024-05-19 
 
 Vid protokollet     Justeras 
 
 
 
 Eva Larsson     Eira Hallikainen 
 
 
 
  
 
   


